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UCHWAŁA NR LXXXI/541/2024 
RADY MIEJSKIEJ W SOKÓŁCE 

z dnia 30 kwietnia 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia wniosku Spółdzielni „Nowa" w Sokółce z dnia 3 stycznia 2024 r. dotyczącego 
odśnieżania. 

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 40, 
572, 1463, 1688) oraz art. 9 ust. 2 oraz art. 13 ust 1 ustawy z 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz.U. z 2018 r. 
poz. 870), uchwala się, co następuje: 

§ 1. Uznaje się, że wniosek Spółdzielni „Nowa" w Sokółce wniesiony w dniu 3 stycznia 2024 r. w sprawie 
odśnieżania działki nr 1427/7, jest bezzasadny. 

§ 2. Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia wniosku stanowi załącznik do uchwały. 
§ 3 .0 sposobie rozpatrzenia wniosku Przewodniczący Rady zawiadomi wnoszących. 
§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
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UZASADNIENIE 
W dniu 3 stycznia 2024 roku wpłynęło do Urzędu Miejskiego w Sokółce pismo Spółdzielni „Nowa" 

w Sokółce w sprawie kompleksowego i systematycznego, związanego z opadami śniegu, odśnieżania ciągu 
pieszo-jezdnego w Sokółce na działce 1427/7. Wniosek jest bezzasadny, ponieważ Rada Miejska w Sokółce 
nie zajmuje się planowaniem odśnieżania na poszczególnych działkach. 

Stosownie do postanowień art. 18b ust. 1 ustawy z 8.marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. 
U. z 2023 r. poz. 40, 572, 1463, 1688) Rada gminy rozpatruje skargi na działania wójta i gminnych 
jednostek organizacyjnych; wnioski oraz petycje składane przez obywateli; w tym celu powołuje komisję 
skarg, wniosków i petycji. 

We wniosku z dnia 3 stycznia 2024 r. autorzy apelują o kompleksowe i systematyczne, związane z 
opadami śniegu, odśnieżania ciągu pieszo-jezdnego w Sokółce na działce 1427/7. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sokółce rekomendowała Radzie Miejskiej w 
Sokółce uznanie wniosku za bezzasadny, ponieważ Rada Miejska w Sokółce nie zajmuje się planowaniem 
odśnieżania na poszczególnych działkach. Dodatkowo warto nadmienić, iż środki na utrzymanie bieżące, z 
których pokrywane jest m.in. odśnieżanie, zostały zwiększone podczas LXXVIII sesji Rady Miejskiej w 
Sokółce dnia 26 stycznia 2024 roku. 
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